
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 27. posiedzeniu Senatu 

w dniu 23 lipca 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra finansów, funduszy i polityki regionalnej Tadeusza Kościńskiego 

Oświadczenie dotyczy paczkomatów. 

W wielu polskich miastach i miasteczkach są lokowane paczkomaty, które służą obywatelom i ułatwiają 

im zaopatrywanie się w różne towary.  

Zwracają się do mnie samorządowcy z pytaniem o dookreślenie zasad finansowych funkcjonowania tych 

paczkomatów. Chodzi generalnie o to, że są zajmowane przestrzenie będące we władaniu gmin, ale z tego 

tytułu budżety samorządów nie mają korzyści. 

W związku z tym proszę o informację, czy w tym zakresie przewidziane są jakieś działania. 

Jan Maria Jackowski 
 


